
Ukliďme Česko 

V sobotu 7.4.2018 se naše obec již po
Ukliďme Kleneč. Od hlavního po
pevných pytlů, 50 pytlů na odpad
rukavice, zásobu pytlů, pití, energetické ty
nad očekávání v naší malé obci veliká 
Rozdělili jsme se do 4 skupin. Rodi
okolí. Parta dobrovolných hasi
Třetí skupinka vyrazila po silnici sm
brodu. Myslivci odjeli na cestu k
parta našich puberťáků pod dohledem 
skládku z dob minulých pod lesem k Vražkovu. Celkov
kilogramů odpadu, který bude vyt
skončení akce jsme se sešli 
firmy CZ-gurmán podával výborný gulášek a d
špendlíkem s logem akce. Dě
účastní akcí pořádaných obcí. Jsme bezva parta a rok co rok je nás víc. Klobouk 
dolů před vámi všemi   

 

                                    Za zastupitelstvo obce Dagmar Koudelková a Daniel Pražák

 

me Česko – Ukliďme Klene č

8 se naše obec již počtvrté zúčastnila celorepublikové akce 
hlavního pořadatele jsme obdrželi tričko pro organizátora, 

 na odpad a 26 párů rukavic. Obec 
, energetické tyčinky a guláš pro dobrovolníky. Ú

ekávání v naší malé obci veliká - 72 dobrovolníků z 550 obyvatel (cca 1
lili jsme se do 4 skupin. Rodiče s malými dětmi se vydali uklízet h

okolí. Parta dobrovolných hasičů šla po proudu potoka Čepel a 
po silnici směrem k Roudnici n.L. a poté cestou Popelá

Myslivci odjeli na cestu k Řípu zlikvidovat černou skládku. 
 pod dohledem Šárky Medřické se vrhla na historickou 

skládku z dob minulých pod lesem k Vražkovu. Celkově jsme sebrali asi 
 odpadu, který bude vytříděn a ekologicky zlikvidován na náklady obce

ení akce jsme se sešli v hospůdce Na Viktorce na hřišti, kde nám pan Kunt 
gurmán podával výborný gulášek a děti byly odm

. Děkuji všem spolkům v naší obci, že se pravideln
cí. Jsme bezva parta a rok co rok je nás víc. Klobouk 

a zastupitelstvo obce Dagmar Koudelková a Daniel Pražák
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